
                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  XXVII / 18
  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu  26  lipca   2018 roku
   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych .
                                                                  
Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 9:00 , zakończono o godz. 12:15

Na stan radnych – 15 , obecnych było 14  w/g załączonej listy obecności.

W obradach udział wzięli :   Wójt , Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy , radca
prawny ,  radny powiatowy  Szempliński Mariusz oraz  sołtysi .

 Ad. pkt. 1

         Przewodniczący Rady Gminy   - Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję  i powitał
zebranych  . Na podstawie  listy obecności  stwierdzam  , że  jest  wymagane qorum
na 15   radnych  obecnych  jest  14  i   wszelkie    podejmowane    uchwały  będą
prawomocne .

 Ad . pkt. 2

Przewodniczący Rady – proponuję  uzupełnienie porządku obrad o uchwałę  w
pkt.  10  „sprawie  wprowadzenia  odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów
alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Czernice Borowe „.

                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                              swój wniosek  o uzupełnienie porządku  obrad
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

  Rada Gminy  jednogłośnie  opowiedziała się za wnioskiem  Przewodniczącego
Rady o wprowadzenie do porządku obrad  w pkt. 10 „podjecie  uchwały sprawie
wprowadzenia  odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w
miejscach publicznych na terenie gminy Czernice Borowe „.

 Przewodniczący Rady -  wobec  tego odczytam porządek obrad z poprawką  i
poddam pod  głosowanie .

     Przewodniczący  Rady  odczytał proponowany porządek obrad  ze zmianą,
który   po zmianie przedstawia się następująco :    
    

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2.   Porządek obrad  .

3.   Przyjęcie protokółu z poprzedniej  XXV  sesji Rady Gminy.

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej
     Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2018 – 2036.
5.  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 240/XXIV/17 Rady Gminy
     Czernice Borowe z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia uchwały
     budżetowej na 2018 r
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6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na
finansowanie  planowanego  deficyty  budżetu  oraz  na  spłatę  wcześniej
zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów .

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie   udzielenia  dotacji  celowej  na  prace
konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku
wpisanym do rejestru zabytków.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na
sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i
podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Czernice Borowe .

9.  Podjęcie uchwały w sprawie ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży
napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem
sprzedaży na terenie gminy Czernice Borowe.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  odstępstw  od  zakazu
spożywania  napojów  alkoholowych  w  miejscach  publicznych  na  terenie
gminy Czernice Borowe .

11.Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania
wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Czernice Borowe w celu
przekazania  do zaopiniowania organowi regulacyjnemu .

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru
żłobków i klubów dziecięcych .

13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planu  nadzoru  nad  żłobkami,
klubami  dziecięcymi  działającymi  na  terenie  Gminy  Czernice  Borowe  .

14.Podjęcie  uchwały  w  sprawie   określenia  czasu  bezpłatnego  nauczania,
wychowania  i  opieki,  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania
przedszkolnego oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z
tych  opłat  w  przedszkolach  i  oddziałach  przedszkolnych  w  publicznych
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Czernice Borowe .

15.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminnej Biblioteki
Publicznej w Czernicach Borowych na lata 2018- 2022 .

16.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Panu  Wojciechowi
Brzezińskiemu – Wójtowi Gminy .

17.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Gminy Czernice Borowe .

18.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Wspierania
Rodziny na lata 2018-2020 .

19.Podjęcie   uchwały  w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i
odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania .
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20.  Podjęcie uchwały  w sprawie zmian Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy
 Społecznej w Czernicach Borowych

21.  Interpelacje radnych złożone na piśmie .

22.  Odpowiedzi na interpelacje .

23.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy .

24.  Wolne wnioski i zapytania .

25.  Zakończenie obrad sesji.

                                             Przewodniczący poddał pod głosowanie
                                              porządek obrad  ze zmianą:
                                                   za................................... -   14
                                                   przeciw.........................  -     0
                                                   wstrzymało się.............  -     0    

 Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .
           
Przewodniczący Rady – stwierdzam  , że  porządek obrad  jednogłośnie  został
przyjęty .
                                              
Ad. pkt. 3

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad przewidziane jest   przyjęcie   protokółu z  poprzedniej  XXVI sesji   Rady
Gminy Czernice Borowe .
Przewodniczący Rady - czy  do protokołu z poprzedniej sesji ze strony radnych  są
uwagi  .

Dyskusji  nie było .
             Przewodniczący poddał pod głosowanie

                                            przyjęcie protokółu  :
                                                   za................................... -    13
                                                   przeciw.........................  -      0
                                                   wstrzymało się.............  -      0

 Radny Nosarzewski Witold  nie głosował .

Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .
      Rada Gminy  większością głosów „za” -  13 głosami  przyjęła protokół   z
poprzedniej  XXVI sesji Rady  Gminy .

Radny Nosarzewski Witold – nie brałem  udziału w głosowaniu .

Ad. pkt. 4

Przewodniczący  poinformował  , że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane
jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2018 -  2036 .
Skarbnik Gminy – przedstawiła i  omówiła   zmiany jakie musiała wprowadzić
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jeszcze po posiedzeniu komisji .
Przewodniczący Rady – otrzymaliście uchwały ze  zmianami wszystkimi o których
mówiła Skarbnik na komisjach . Czy  do uchwały są zapytania    , to bardzo proszę
Rozumiem , że  nie ma żadnych pytań.

Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  13
                                                                       przeciw................................ -    1
                                                                       wstrzymało się.................... -    0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy większością głosów „ za”   podjęła Uchwałę Nr  271/XXVII/18 w
sprawie  zmiany uchwały w  sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy
Czernice Borowe na lata 2018-2036.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

 Ad. pkt. 5
 
        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad
przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   zmiany uchwały Nr 240/XXIV/17
Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia
uchwały budżetowej na 2018 rok.
Skarbnik Gminy -  przedstawiła szczegółowo i omówiła wprowadzone zmiany  w
budżecie gminy na  2018 rok .

     Dyskusja : 
radny  Nosarzewski  Witold  -   zmniejszone  było  na  planowaną  budowę  siłowni
napowietrznej .

Skarbnik Gminy  -  w tym dziale było planowane więcej , a po rozmowie  z Wójtem
o połowę zmniejszyłam .

Wójt  –  wyjaśniam  ,  że  wcześniej  i  ostatnio  dyskutowaliśmy  ażeby  znaleźć
pieniądze na Gminną Spółkę Wodną  zamiast 40.000 złotych  - stanęło na 30.000 zł 
Temat  skraplarki  –  zakup możliwy  za  kwotę  18.040 złotych /  pracuje  taka w
Chorzelach /. W budżecie jest pod to zaplanowane. Wiedząc  , że siłownie nie są
zadaniem priorytetowym – wartość jednej  z nich zlikwidowaliśmy , a pieniądze
przeznaczyliśmy na powyższe zadanie . 

Dalszej  dyskusji nie było . 
                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i  poddał pod głosowanie :
                                                                              za................................... -   13
                                                                              przeciw.........................  -     1
                                                                              wstrzymało się.............  -     0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

Rada Gminy  większością  głosów „  za”   podjęła  Uchwałę  Nr 272/XXVII/18   w
sprawie   zmiany uchwały Nr 240/XXIV/17 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia
20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2018 rok.
Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu .
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Ad. pkt. 6

                Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad  przewidziane  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu
długoterminowego na finansowanie planowanego deficyty budżetu oraz na spłatę
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów .
Przewodniczący Rady –  uchwała była omawiana na komisjach.

            Dyskusji nie było .
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  13
                                                                       przeciw................................ -    1
                                                                       wstrzymało się.................... -    0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

    Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  273/XXVII/18 w
sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na  finansowanie  planowanego
deficyty  budżetu  oraz  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  
z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.
                              
Ad. pkt. 7

          Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem
obrad  w tym  punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia
dotacji celowej na pracę konserwatorskie , restauratorskie lub roboty budowlane
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków .

Przewodniczący Rady  - uchwała  anuluje poprzednią uchwałę i w tej uchwale nie
ma zapisu o zegarze. Czy są pytania .

Dyskusji nie było .
                                                            Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                             i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0

Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

    Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  274/XXVII/18  w sprawie
udzielenia dotacji celowej na pracę konserwatorskie , restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.     

Ad. pkt. 8

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały   w  sprawie   ustalenia
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  oraz  zasad
usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych  na  terenie
gminy Czernice Borowe .
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 Przewodniczący  Rady  -   na  poprzedniej  sesji  ustaliliśmy   ,  że  jednostką
opiniodawczą  u nas  są sołectwa .

Dyskusji nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  13
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    1

Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr 275/XXVII/18  w
sprawie   ustalenia  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów
alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów
alkoholowych na terenie gminy Czernice Borowe .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

Ad. pkt. 9

            Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem
obrad   w  tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w   sprawie
ograniczenia  w  godzinach  nocnej  sprzedaży  napojów  alkoholowych
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na terenie gminy Czernice
Borowe .
       Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   13
                                                                       przeciw................................ -     1
                                                                       wstrzymało się.................... -     0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada  Gminy  większością  głosów  „za”   podjęła  Uchwałę  Nr
276/XXVII/18  w  sprawie  ograniczenia  w  godzinach  nocnej  sprzedaży  napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia  poza  miejscem sprzedaży  na terenie
gminy Czernice Borowe .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.
                                           
Ad. pkt. 10

           Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem
obrad   w  tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały    w  sprawie
wprowadzenia  odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w
miejscach publicznych na terenie gminy Czernice  Boro
 
Przewodniczący Rady  – czy do tej uchwały są jeszcze   pytania  , to bardzo proszę .
        Dyskusji  nie było .
                                                              Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :    
                                                                       za......................................... -  14
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .
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     Rada  Gminy  jednogłośnie   podjęła   Uchwalę  Nr  277/XXVII/18  w
sprawie wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w
miejscach publicznych na terenie gminy Czernice  Boro
Uchwala  stanowi załącznik do protokółu.     
          
Ad. pkt. 11

        Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad
w  tym   punkcie  przewidziane   jest   podjęcie  uchwały   w  sprawie   przyjęcia
projektu  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie
gminy  Czernice  Borowe  w  celu  przekazania  do  zaopiniowania  organowi
regulacyjnemu .

Przewodniczący Rady  –  uchwała omawiana była  na komisjach  . Czy są do tej
uchwały zapytania .

Dyskusji  nie było .                                       
                                                               Przewodniczący  odczytał projekt uchwały
                                                                 i   poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   14
                                                                       przeciw................................ -     0
                                                                       wstrzymało się.................... -     0

 Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

    Rada Gminy  jednogłośnie   podjęła Uchwałę  Nr 278/XXVII/18   w
sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody  
i odprowadzania ścieków na terenie gminy Czernice Borowe w celu przekazania 
do zaopiniowania organowi regulacyjnemu .
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu.

Ad. pkt. 12

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie przewidziane  jest  podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości
opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych .

Przewodniczący Rady –   zgodnie ze stanowiskiem radnych wprowadzony został
zapis „ 500.- złotych „ 

Dyskusji  nie było .
                                                              Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                przyjęcie  sprawozdania :
                                                                       za......................................... -    13
                                                                       przeciw................................ -     1
                                                                       wstrzymało się.................... -     0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy  większością głosów „ za” podjęła Uchwałę Nr 279/XXVII/18 w
sprawie   ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru  żłobków  
i klubów dziecięcych .
Uchwała    stanowi  załącznik do protokółu .      
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Ad. pkt. 13

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie  przewidziane  jest  podjęcie  uchwały  w sprawie   przyjęcia  planu
nadzoru  nad  żłobkami,  klubami  dziecięcymi  działającymi  na  terenie  Gminy
Czernice Borowe .

Przewodniczący Rady –  czy są  zapytania  do   tej  uchwały .

Dyskusji  nie było .
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i   poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -    14
                                                                       przeciw................................ -      0
                                                                       wstrzymało się.................... -      0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 280/XXVII/18 w sprawie
przyjęcia  planu  nadzoru  nad  żłobkami,  klubami  dziecięcymi  działającymi  na
terenie Gminy Czernice Borowe .
Uchwała stanowi  załącznik    do  protokółu .

Ad. pkt. 14

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie przewidziane  jest zajęcie  podjęcie uchwały w sprawie  określenia
czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki, wysokości opłat za korzystanie
z  wychowania  przedszkolnego  oraz  warunków  częściowego  lub  całkowitego
zwolnienia  z  tych  opłat  w  przedszkolach  i  oddziałach  przedszkolnych  w
publicznych   szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Czernice
Borowe .

Przewodniczący  Rady  –  bardzo  proszę   czy   ktoś   z  państwa chciałby  w  tym
punkcie  zabrać głos , to bardzo proszę .

       Dyskusji  nie było .
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                               i  poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   13
                                                                       przeciw................................ -     1
                                                                       wstrzymało się.................... -     0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 281/XXVII/18 w
sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki, wysokości
opłat za korzystanie z  wychowania przedszkolnego oraz warunków częściowego
lub  całkowitego  zwolnienia  z  tych  opłat  w  przedszkolach  i  oddziałach
przedszkolnych  w  publicznych   szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez
Gminę Czernice Borowe .
Uchwała stanowi załącznik  do protokółu .
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Ad. pkt. 15

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii
Rozwoju  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w Czernicach  Borowych  na  lata  2018-
2022 .

Przewodniczący  Rady  –   kto  z  państwa  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  tym
punkcie .

Dyskusji  nie było .
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                i poddał pod głosowanie :    
                                                                       za......................................... -   13
                                                                       przeciw................................ -     1
                                                                       wstrzymało się.................... -     0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy  większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr 282/XXVII/18 w
sprawie  przyjęcia Strategii Rozwoju Gminnej Biblioteki Publicznej w Czernicach
Borowych na lata 2018- 2022 .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 16

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia
wynagrodzenia Panu Wojciechowi Brzezińskiemu – Wójtowi Gminy .

Przewodniczący  Rady   -  czy  w tym punkcie  ktoś  z  państwa radnych  chciałby
zabrać głos .

Dyskusji  nie było .                                  
                                                               Przewodniczący   odczytał projekt uchwały
                                                                i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -     13
                                                                       przeciw................................ -       1
                                                                       wstrzymało się.................... -       0
Obecnych  na sali obrad – 14 radnych .

       Rada Gminy  większością głosów „za”  podjęła Uchwalę Nr 283/XXVII/18 w
sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Panu  Wojciechowi  Brzezińskiemu  –  Wójtowi
Gminy .
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 17

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie przewidziane  jest podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Statutu
Gminy Czernice Borowe .
Przewodniczący Rady – zakradły się  błędy  w numeracji paragrafów  ,  podaję
poprawne brzmienie i proszę o naniesienie poprawek w projekcie statutu :
• w   9  ust.  2  –  dodać  zdanie  drugie  “  Na  pisemny  wniosek  radnego
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zawiadomienie wraz z dokumentami o których mowa w ust.5 przekazuje się
w wersji elektronicznej na podany  adres e-mail . Zawiadomienie o terminie
sesji wraz  z dokumentami o których mowa w ust.5 publikuje się również na
BIP.

• § 47 ust.1 zamiast § 61 powinno być § 41 .
• § 61 ust.2 zamiast § 71 powinno być § 60.
• § 70 wykreślić brzmienie .
• § 71 nadać numer 70 ust.1 i ust.2 

                                            ust. 3 i ust.4 tego § nadać nr § 71  ust. 1 i ust.2
• w § 85 zamiast § 88 powinno być § 84 .
• w § 86 zamiast § 88 powinno być § 84 .
• w § 85 ust. 2 brzmi : 2  Granice sołectw nanosi się na mapę .

Dyskusja :

radny Nosarzewski Witold -  ja mówiłem o projekcie  protokołów .  Udostępniane
są na dzień lub dwa dni i to chyba  jest celowe .

Przewodniczący Rady  -  przyjęliśmy , że na komisji jest wersja papierowa a ci co
chcą przesyłane  są   e-mailem .

radny Nosarzewski Witold -  w § 13 jest zapis „ wszelkie  uprawnienia porządkowe
przyznane  Przewodniczącemu  Rady  na  czas   sesji  przysługują
Wiceprzewodniczącemu „. Czy to nie ma sprzeczności , gdyby to było zapisane jak
nie ma Przewodniczącego  .

Przewodniczący Rady -  ten paragraf dotyczy kiedy nie ma Przewodniczącego . 

radny  Nosarzewski  Witold  -    uważam ,  że  wręcz  przeciwnie   ,  ale  skoro tak
uważacie  .  Pkt.6 jest  powtórzeniem tego zapisu .  I  tak Przewodniczący udziela
głosu i tak . 

Przewodniczący Rady – pkt. 3  dotyczy radnych i sołtysów , a pkt. 6 dotyczy gości
zaproszonych . 

radny Nosarzewski Witold – uwaga natury  ogólnej .  Pracowaliśmy dosyć długi
czas. W międzyczasie działy się różne  rzeczy , statut  był zmieniamy bez naszego
udziału. Teraz okazuje się , że stara wersja została zmieniona bez naszej wiedzy.
Okazało się , że zginął zapis  dotyczący interpelacji .

Przewodniczący Rady  - komisja statutowa przedstawiła projekt statutu , a  pan
działa w tej komisji . 

radny Nosarzewski Witold -  chciałem przedstawić jak to się działo . Szkoda mi , e
brak  radnych . Powinniśmy  się szanować sami . 

Pan Tadeusz  Bartołd – sołtys wsi Chrostowo -  radni  zostali  wybrani .  Są to
organy .
Przewodniczący Rady – komisja statutowa przedstawiła ten statut w takiej wersji .

radny Tyburski Mariusz – w § 13 chyba  taka sytuacja nie nastąpi .

Pani Bożena  Zembrzuska – radca prawny  to jest kwestia ustalona  może być
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Przewodniczący  lub Wiceprzewodniczący .

Przewodniczący Rady – czy są wnioski formalne do Statutu Gminy . Rozumiem ,
że  nie  ma  .  To  znaczy  po  naniesieniu  poprawek  o  których  mówiłem  Statut
jest   w proponowanym brzmieniu . Przewodniczący odczytał cały projekt Statutu
Gminy .                            
                                                               Przewodniczący   odczytał  projekt statutu
                                                                i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -     12
                                                                       przeciw................................ -       0
                                                                       wstrzymało się.................... -       1
Obecnych  na sali obrad – 13 radnych .

       Rada Gminy  większością głosów „za”  podjęła Uchwalę Nr 284/XXVII/18 w
sprawie  przyjęcia Statutu Gminy Czernice Borowe .
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 18

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020 .
Przewodniczący Rady – czy państwo radni mają jeszcze pytania . 

Dyskusji  nie było .                                  
                                                               Przewodniczący   odczytał projekt uchwały
                                                                i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -     12
                                                                       przeciw................................ -       0
                                                                       wstrzymało się.................... -       0
Obecnych  na sali obrad – 12 radnych .

       Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr 285/XXVII/18 w sprawie
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020 .
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 19

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi
opiekuńcze  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z
zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania .

Przewodniczący Rady – czy ze strony    państwa radnych w tym temacie są uwagi .

Dyskusji  nie było .                                  
                                                               Przewodniczący   odczytał projekt uchwały
                                                                i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -     13
                                                                       przeciw................................ -       0
                                                                       wstrzymało się.................... -       0
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Obecnych  na sali obrad – 13 radnych .

       Rada Gminy  jednogłośnie   podjęła Uchwalę Nr 286/XXVII/18 w sprawie
szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i
specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich
pobierania .
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 20

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  Statutu
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czernicach Borowych.
Przewodniczący Rady – czy do zmian  ze strony    państwa radnych w  są uwagi .

Dyskusji  nie było .                                  
                                                               Przewodniczący   odczytał projekt uchwały
                                                                i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -     13
                                                                       przeciw................................ -       0
                                                                       wstrzymało się.................... -       0
Obecnych  na sali obrad – 13 radnych .

       Rada Gminy  jednogłośnie   podjęła Uchwalę Nr 283/XXVII/18 w sprawie
zmian Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czernicach Borowych.
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 21

   Przewodniczący   Rady   poinformował   ,  że  zgodnie  z  porządkiem  obrad
przewidziany jest temat  interpelacje radnych złożone na piśmie -  takowych nie
było .

Ad. pkt. 22

  Przewodniczący   Rady   poinformował   ,  że  zgodnie  z  porządkiem  obrad
przewidziany jest temat  odpowiedzi na  interpelacje radnych złożone na piśmie  .

Przewodniczący odczytał :
1. uzupełnienie do odpowiedzi na  interpelację radnego Ryszarda Trzcińskiego

dotyczącej oświetlenia ulicznego w Chojnowie .
Przewodniczący Rady  zapytał  radnego  czy  odpowiedź  go satysfakcjonuje .
Radny Trzciński Ryszard –  odpowiedział  , że tak .

2. odpowiedź  na  interpelacje   radnego  Witolda  Nosarzewskiego  dotyczącej
wymogów  minimalnej   szerokości  drogi   żwirowej  ,  którą  można
przebudować na drogę o nawierzchni asfaltowej .

Odpowiedzi  na  interpelacje  stanowią załączniki  do  protokółu .

Przewodniczący  Rady  –   zapytał  się    czy  odpowiedź  satysfakcjonuje  radnego
Nosarzewskiego .
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radny Nosarzewski Witold – zostało obszernie opisane. Odnośnie mojego pytania
dotyczy tylko końcówka odpowiedzi . W tym czasie  Wójt  zorganizował zebranie
w Węgrze  i  stwierdził  ,  że  ta  droga ma 5  m szerokości.   Zaproponował  ażeby
przekonać  zainteresowanych o przekazaniu gruntu pod  drogę .  Wynika  z tego   ,
że droga  minimalnie powinna  mieć 2,5 m + 0.75  pas   przy jednokierunkowej
drodze . Na poprzedniej sesji  była droga  w Obrębcu . Dlaczego u nas droga 5 m
okopana rowami nie może być . Proszę o odpowiedź  czemu Węgra jest traktowana
wyjątkowo . 

Wójt -  ja mówiłem , że to określa projektant , można  to wyliczyć. Doskonale  pan
to  wie  ,  że  tam  wypływa  woda  przy  mleczarni.  To   trzeba  przekazać
projektantowi . W moim odczuciu będzie to niebezpieczne i powinniśmy tego się
wystrzegać . Co do urządzeń , to nie chodziło o drobne urządzenia - ogrodzenie ,
pastuch . Pewne   rzeczy trzeba przewidzieć .

radny Nosarzewski Witold -  czy dobrze zrobić  na Nowych Czernicach  , a Węgra
to jest taka wyjątkowa wieś .

Ad. pkt. 23
 
                Wójt Gminy złożył  sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej Wójta  .
Radni i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . Uzupełnienie
do sprawozdania  przedstawił   zebranym  Wójt  .
Sprawozdanie  oraz   uzupełnienie  do  sprawozdania  stanowią   załączniki   do
protokółu.

Dyskusja :

radny Nosarzewski  Witold – Szkoła w Węgrze prosiła o ścięcie  żywopłotu .

Wójt – jestem  z nimi w kontakcie .

Ad. pkt. 24

Wolne  wnioski  i zapytania .

Przewodniczący  Rady  odczytał   protest   mieszkańców   wsi  Górki   przeciwko
składowaniu odpadów niebezpiecznych na działce nr 2/4 w ich miejscowości .
Wójt -   wieś   Górki została ujęta w planie zagospodarowania  do składowania
odpadów  niebezpiecznych.  Prosiłem  ażeby  zgłosili  protest  do  planu
zagospodarowania i to jest pokłosie tego . 

Wójt – poinformował  o sprawach :
– o  godz.  14-tej  jest  pogrzeb  p.  Redwanowskiego  byłego  sołtysa  Pawłowa

Kościelnego .
– w  sobotę  w  ramach  20  –  lecia  obchodów   powstania  powiatów  będzie

spotkanie o godz. 14 – tej  na drodze  w Obrębcu , a potem  ok.  godz. 14:30
przy  dworku w Chojnowie . Zapraszam radnych i sołtysów  na I i II część
uroczystości .

– W dniu 2.IX.br  będą  dożynki w Czernicach Borowych . Przy  pierwszym
możliwym  dniu  z  parafii   czernickiej  i  poproszę   sołtysów  o  udział  w
spotkaniu odnośnie organizacji dożynek . W innych parafiach stało się już
zwyczajem  ,  że   z  innej  parafii   deleguje   jeden wieniec  na dożynki  .
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Rozdane są zaproszenia oraz  plakaty , które proszę o rozwiesić  .

Radny  Tyburski   Mariusz – w sprawie  oświetlenia  ulicznego ,  bo praktycznie
świeci się tylko 5 minut. Czy jest sens. Czy nie  przedłużyć do godz. 23:00 .

Bartołd  Tadeusz  –  sołtys  wsi  Chrostowo  -   ja  chcę  się  odnieść  do  zdarzeń  z
ostatnich zebrań wiejskich .  Zostaliśmy wypchnięci w trybie ekspresowym . Nikt
nas nie poinstruował jak to ma wyglądać  itp. możemy powiedzieć , że konsultacje
były , których nie było . Jestem  zbulwersowany , że w tak pilnym czasie zrobiliśmy
te konsultacje. Można było  poprosić sołtysów po sesji na omówienie tego. Proszę  o
wzięcie tego pod  uwagę .

Ad. pkt. 25
                                                                                                                 
           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął
XXVII sesję Rady.

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano.

Protokółowała
Bożena  Romanik
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